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Zápisnica č. 8/2016 

zo zasadania Obecného zastupiteľstva Obce Gánovce, dňa 28.10.2016 

 

 

Prítomní  poslanci :  podľa prezenčnej listiny,  

 

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. VZN obce Gánovce, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky záv.časti ÚPN-O obce 

Gánovce vyhlásenej VZN obce Gánovce č. 3/2008  zo dňa 28.3.2008 OcZ v Gánovciach, 

v znení zmien  č. 1,2,3,4, vyplývajúce zo ZaD č.5/2015 ÚPN-O. 

3. Vnútorná smernica č. ...., ktorou sa stanovujú úhrady za niektoré služby poskytované 

Obcou Gánovce. 

4. Návrh VZN o zavedení poplatku za rozvoj 

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie –  Life Academy s.r.o., Poprad pre  súkromné centrum VČ, 

Rovná 597/15, Poprad 

6. Školský vzdelávací program pre šk. rok 2016/2017-  MŠ Gánovce 

7. Delegovanie člena za obec do Rodičovskej rady pri MŠ Gánovce  

8. Záznam z kontroly vykonanej OÚ Prešov, odborom výstavby a bytovej politiky 

9. Žiadosť p. Ing. Frantza Augustína a manželky o donášku obedov do domácnosti 

10. Žiadosť M. Horniačeka o umiestnenie spomaľovacieho prahu na ulicu Zimnú 

11. Žiadosť  o verejné ospravedlnenie obce Gánovce  

12. Diskusia a rôzne 

-Podnety občanov ul. Gánovskej a ul. Jesennej 

13. Záver 

 

Rokovanie : 

 

K bodu l/ 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila Ing. Alžbeta Čekovská starostka obce. 

Privítala prítomných občanov .  Bolo  konštatované, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

 Za zapisovateľku bola  stanovená  Mgr. Suchanovská Andrea 
 

Podnety OcZ: 

Program rokovania bol doplnený o Podnety občanov ulice Gánovskej vo veci riešenia 

opakujúcich sa povodní a s tým súvisiacich opatrení zo strany obce.  

Rozhodnutie OcZ : 

OcZ : 

 schvaľuje  doplnený program  zasadnutia 

 berie na vedomie stanovenie zapisovateľky Mgr. Suchanovská Andrea 

 

Hlasovali  : 

Za:  Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, , 

Zdržal sa : 0 

Proti : 1 MUDr. Ľ: Červeň bol proti 11. bodu rokovania.  

Uznesenie prijaté . 
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K bodu 2  

1. VZN obce Gánovce, ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky záv.časti ÚPN-O obce 

Gánovce vyhlásenej VZN obce Gánovce č. 3/2008  zo dňa 28.3.2008 OcZ 

v Gánovciach, v znení zmien  č. 1,2,3,4, vyplývajúce zo ZaD č.5/2015 ÚPN-O 

a správa o prerokovaní  ZaD č. 5/2015 ÚPN-O Gánovce. 
 

Rozhodnutie OcZ:  

Obecné zastupiteľstvo v Gánovciach: 

 podľa § 27 ods.  3 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku 

/stavebný zákon/ v znení neskorších predpisov vo väzbe na § 6,  § 11 ods. 4 písm. g) 

zákona  SNR  č. 369/1990 Zb.  o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov  bol 

prerokovaný návrh Všeobecne záväzného nariadenia Obce Gánovce č. 8/2016, 

ktorým sa vyhlasujú zmeny a doplnky záväznej časti ÚPN-O Gánovce  vyhlásené 

VZN Obce Gánovce č. 3/2008 zo dňa 28.3.2008 obecným zastupiteľstvom 

v Gánovciach v znení zmien 1,2,3,4. Návrh VZN č.8/2016 tvorí prílohu č.1 tohto 

uznesenia. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský,   MUDr. Ľubomír Červeň, Ján Kic, Ján Šebest 

Zdržal sa : Gergoš Peter, Mgr. Suchanovská Andrea, 

Proti : Peter Šandor 

VZN  neprijaté ,  (potrebná 3/5 väčšina prítomných poslancov). 

 

K bodu 3) 

Bol prerokovaný pracovný návrh Sadzobníka poplatkov, ktorým sa stanovujú úhrady za 

niektoré služby poskytované obcou Gánovce. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Na návrh poslancov bol návrh sadzobníka poplatkov preložený na zasadnutie obecného 

zastupiteľstva v mesiaci november. 

Rozhodnutie OcZ :  

 Návrh sadzobníka  obecné zastupiteľstvo berie na vedomie a bude zaradený do programu na 

schválenie na rokovanie OcZ v mesiaci november 2016. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne prijaté ´. 

 

K bodu 4) 

Bol prerokovaný pracovný  návrh VZN o zavedení poplatku za rozvoj. Starostka navrhla, aby 

sa návrh VZN predložil na rokovanie OcZ v mesiaci november 2016. Bude už isté, či sa 

zákon  ešte nezmení prípadne  nezruší. 

Podnety a pripomienky poslancov: 

OcZ s návrhom súhlasilo. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ súhlasí s predložením návrhu VZN o zavedení poplatku za rozvoj na zasadnutie OcZ  

v mesiaci november 2016. 
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne  prijaté . 

 

K bodu 5) 

Bola prerokovaná žiadosť o poskytnutie dotácie –  Life Academy s.r.o., Poprad pre  súkromné 

centrum VČ, Rovná 597/15, Poprad na rok 2017. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Požiadavku  na dotáciu zohľadniť v rozpočte na rok 2017 v súlade s platnou legislatívou, 

požiadať o spresnenie činnosti, na ktorú sa poskytne dotácia a zoznam detí 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie  na vedomie : 

 žiadosť o poskytnutie dotácie –  Life Academy s.r.o., Poprad pre  súkromné centrum 

VČ, Rovná 597/15, Poprad na rok 2017. 

OcZ súhlasí : 

 zohľadniť požiadavku o poskytnutie dotácie –  Life Academy s.r.o., Poprad pre  

súkromné centrum VČ, Rovná 597/15, Poprad  pri  príprave rozpočtu na rok 2017. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté . 

 

K bodu 6) 

 

Bola prerokovaná Správa o úrovni výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledky a podmienky 

za školský rok 2015/2016  a  Školský vzdelávací program pre šk. rok 2016/2017 MŠ 

Gánovce. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

 Neboli vznesené. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

 Obecné zastupiteľstvo   berie Správu o úrovni výchovno vzdelávacej činnosti, jej výsledky 

a podmienky za školský rok 2015/2016  a  Školský vzdelávací program pre šk. rok 2016/2017 

MŠ Gánovce berie na vedomie. 

. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté. 
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K bodu 7) 

Delegovanie za člena školskej rady pri MŠ Gánovce.   Navrhnutý bol p. Peter Šandor, ktorý  

súhlasil s delegovaním do Rady školy pri MŠ Gánovce,  ako zástupcu obce. 

 

Podnety a pripomienky poslancov: 

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ jednomyseľne schvaľuje p.  Petra Šandora, za člena Rady školy pri MŠ v Gánovciach, 

ako zástupcu za obec. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne  prijaté . 

 

K bodu8). 

 

Bol prerokovaný Záznam z kontroly vykonanej OÚ Prešov, odborom výstavby a bytovej 

politiky na činnosť stavebného úradu. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  

Neboli vznesené. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie  záznam z kontroly  na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne  prijaté . 

 

K bodu 9) 

Bola prerokovaná žiadosť p. Ing. Frantza Augustína a manželky na donášku obedov do 

domácnosti, z dôvodu vyššieho veku a nemoci. 

 

Podnety a pripomienky poslancov:  

K tejto téme bola vedená rozprava. Bolo navrhnuté  do budúceho zasadnutia zistiť cenu 

a dodávateľa, ktorý by vozil obedy domov priamo dôchodcom. Obec nemá prijaté VZN 

o sociálnych službách. Návrh bude predložený na zasadaní OcZ po jeho príprave. Je potrebné 

určiť aké sociálne služby bude obec poskytovať a aké podmienky musí žiadateľ splniť. 

 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ berie žiadosť na vedomie  a v  blízkej budúcnosti, keď bude VZN o soc. službách 

prijaté ,  bude sa  obec zaoberať touto žiadosťou. 
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

 

K bodu 10) 

 

Bola prerokovaná žiadosť M. Horniačeka o umiestnenie spomaľovacieho prahu na ulicu 

Zimnú. 

 

Podnety a pripomienky : 

Poslanci neodporúčajú  spomaľovací prah z dôvodu, že v zimnom období spomaľovací prah 

je problémom pri odhŕňaní snehu. Navrhujú riešiť tento problém dopravným značením 

z obmedzením rýchlosti. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ neschvaľuje : 

 umiestnenie spomaľovacieho prahu na ul. Zimnej  

schvaľuje : 

 zmenu dopravného značenia v danej lokalite a ul. Lúčnej v nadväznosti na  ostatné 

napájacie ulice. 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

K bodu 11)  

Bola prerokovaná žiadosť o verejné ospravedlnenie obce Gánovce p. Šavelovej z dôvodu, že 

v zápisnici zo dňa 26.11.2015 uviedla  starostka jej priezvisko v súvislosti s kontrolou OÚ 

Prešov, odboru výstavby a  bytovej politiky . Starostka obce na vysvetlenie uviedla, že naozaj 

je tam priezvisko uvedené,  za  administratívnu chybu  sa starostka  ospravedlňuje.  

Starostka predkladá OcZ  na schválenie : 

 opravu administratívnej chyby -  vypustiť  slovo „ p. Šavelovej „ z bodu 6 ods. 3) -  

Zápisnice č. 11/2015 zo dňa 26.11.2015; 

 návrh na zrušenie  bodu 7) Uznesenia č. 11/2015 zo zasadnutia OcZ v Gánovciach zo 

dňa 26.11.2015. 

 predkladá na schválenie  nové znenie bodu  7) uznesenia č. 11/2015 zo zasadnutia OcZ 

26.11.2015 v tomto znení: 

7. Opravené znenie bodu 7) uznesenia  č. 11/2015 zo dňa 26.11.2015 ktoré znie takto : 

 

OcZ jednomyseľne  berie na vedomie závery zo  zápisnice z previerky OÚ Prešov odboru 

výstavby a bytovej politiky . 

. 

Rozhodnutie OcZ :  

OcZ schvaľuje :  
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 opravu  administratívnej chyby bodu 6 ods. 3) Zápisnice č. 11/2015 zo dňa 26.11.2015 

vypustením slová p. Šavelovej... 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

OcZ ruší : 

 Bod 7) uznesenia č. 11/2015 zo zasadnutia OcZ  26.11.2015 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, Ján 

Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

OcZ schvaľuje  

 nové znenie bodu 7) uznesenia  č. 11/2015 zo dňa 26.11.2015, ktoré znie  takto : 
 

OcZ jednomyseľne  berie na vedomie   zápisnicu z previerky OÚ Prešov odboru výstavby 

a bytovej politiky . 

Hlasovali  : 

Za: Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

 K bodu 12) 

 Diskusia a rôzne: 

 

12.1. V diskusii vystúpil za občanov ul. Gánovskej a Jesennej  p. Bološ a p. JUDr. Šimoňák 

ohľadom povodní, ktoré sa v poslednom období vyskytujú . Vysvetlili  každý svoju 

situáciu a požiadali obec o pomoc, aby sa do  budúcnosti  urobili také opatrenia, ktoré by 

škody pri  povodni zminimalizovali. Aby sa daným problémom  OcZ zaoberalo. 

Starostka obce im podrobne vysvetlila situáciu, ktorá je momentálne v obci.  Vysvetlila, 

že OcZ sa danou problematikou zaoberalo a intenzívne pracuje.  Obec má záujem na 

tom, aby škody po povodni boli minimálne. Z uvedeného dôvodu OcZ schválilo začatie 

prác na vypracovaní projektovej dokumentácii na rozšírenie dažďovej kanalizácie od 

križovatky ul. Športová - ul. Gánovská až do  miesta, kde dažďová kanalizácia ústi,  

resp.  vlieva sa do bezmenného potoka ( resp. rigola) v katastri obce Hozelec. Cieľom 

projektu je odviesť vody z areálu kostola,  keďže sa nachádza pod úrovňou terénu a tiež 

z dvora p. Bološa a to samostatnými vetvami kanála tak, aby ich voda z kanalizácie pri 

prietrži  neohrozovala. Obec tiež očakáva zo strany občanov príslušný stupeň spolupráce. 

Obec sa bude uchádzať o dotáciu z MŽP SR. Okrem uvedeného obec rokuje s PD Sp. 

Bystré ohľadom správnej orby a urbariátmi v našom katastri, aby sa podieľali na 

protipovodňových opatreniach . 
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Rozhodnutie OcZ: 

OcZ berie požiadavky p. Bološa a JUDr. Šimoňáka a ostatných spoluobčanov, ktorí majú 

tento problém ohľadom riešení povodní v obci,  na vedomie. 

 

Hlasovali  : 

Za: Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

Zdržal sa : 0 

Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

12.2. Starostka informovala poslancov o možnosti zapojiť sa do výzvy MŠVVaŠ SR na 

obnovu výchovy a vzdelávania  pre rok 2017. Dotácia bude určená pre materskú školu 

v obci. Jednou z podmienok je navýšenie jej stavu minimálne o 10 detí, čo s narastajúcim 

počtom obyvateľov a žiadostí o prijatie detí do MŠ Gánovce nebude problém.  

 

Rozhodnutie OcZ:  

Poslanci jednomyseľne súhlasia s podaním žiadostí o dotáciu z výzvy MŠVVaŠ SR pre  

rok 2017. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

        Zdržal sa : 0 

        Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

12.3. V ďalšom bode sa poslanci zaoberali návrhom, ktorý starostka poslala do mailu vo 

veci VZN o miestnych daniach a poplatkoch – požiadala poslancov aby sa do ďalšieho    

       rokovania pripravili na jeho prerokovanie. Taktiež vyzvala, aby sa na prijatie     

       akéhokoľvek VZN  v obci  poslanci pripravili pred rokovaním a jeho schvaľovací proces                

       bol konštruktívny. 

Rozhodnutie OcZ:  

Poslanci jednomyseľne berú  požiadavku starostky  na prípravu VZN o miestnych 

daniach na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

        Zdržal sa : 0 

        Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

12. 4.   Poslankyňa Mgr. Suchanovská sa opätovne informovala v akom štádiu je zavedenie  

       SMS aplikácie v obci a upozornila na nedostatočnú informovanosť občanov   

       prostredníctvom webovej stránky obce. Je potrebné proces zavedenia SMS aplikácie    

       urýchliť a web stránku skvalitniť.  Starostka obce na to reagovala, že  dodávka zariadenia   

       je objednaná  a bude doručená 25.11.2016  

      Rozhodnutie OcZ:  

Poslanci jednomyseľne berú  na vedomie požiadavku Mgr. Suchanovskej  na  

skvalitnenie informovanosti občanov prostredníctvom webovej stránky obce.  
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Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

        Zdržal sa : 0 

        Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté.  

 

12.4. Taktiež poslankyňa Mgr. Suchanovská poukázala na havarijný stav vozovky na ulici     

            Veternej. Starostka vie o tejto situácií , je to v riešení a v pondelok očakáva cenovú  

             ponuku na jej opravu. 

Rozhodnutie OcZ:  

Poslanci jednomyseľne berú   stanovisko   Mgr. Suchanovskej  na opravu hravarijného 

stavu MK ul. Veterná na vedomie.  

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

        Zdržal sa : 0 

        Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

12.6.   Poslanec M. Bobovský informoval o nevhodnom správaní pána Lopušeka, ktorý nielen   

      nedodržiava stavebné povolenie – vypustenie strechy asi 0,5 m do cintorína, ale všetky   

      zvody vody má odvedené buď na cintorín alebo na susedný pozemok t.j. Jaroslava  Kica  

      alebo B. Petríka. Žiada stavebný úrad  obce o nápravu nielen v medziach stavebného 

      zákona,   ale aj v medziach riadneho spolunažívania a zákazu vyhadzovania odpadkov na  

      cintorín  a uvedenia stavby do súladu so stavebným rozhodnutím aj čo do odpadovej vody.    

Rozhodnutie OcZ:  

Poslanci jednomyseľne berú  požiadavku M. Bobovského  na vedomie a odporúčajú   

riešenie  stavebného  problému, vody a odpadu s vlastníkom pozemku  parcela KNC 

14/1 k. ú. Gánovce  stavebným úradom obce. 

 

Hlasovali  : 

Za: Miroslav Bobovský, Mgr. Andrea Suchanovská, Ján Kic, Peter Gergoš, Peter Šandor, 

Ján Šebest, MUDr. Červeň Ľubomír, 

        Zdržal sa : 0 

        Proti : 0 

Uznesenie  jednomyseľne   prijaté  

 

K bodu 13) 

 

Záver 

Starostka obce  poďakovala za účasť na  zasadaní .  Dátum ďalšieho  zasadania  OcZ bude 

25.11.2016. 
 

Zapísala:  Mgr. A.Suchanovská.,v.r. 

                 Ing. Alžbeta Čekovská,v.r. 

   

 Zápisnicu overili:  

  Miroslav Bobovský,v.r. 

  Ján Kic,v.r. 

 

 

 


